
 
På bakgrunn av at vi tidlig i prosessen informerte om de omfattende prosessene som pågår rundt Austråttlandskapet, men senere
ikke er involvert i utredningene før det forelå utkast, så har vi bedt fylkeskommune og Riksantikvar vurdere utredningen. Vi håper
disse innspillene brukes konstruktivt slik at utredningen kan forbedres og så tidlig som mulig løser vanskelige problemstillinger
slik at kryssing av Stjørnfjorden lar seg realisere.
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